
 

K ø b e n h a v n s  K o m m u n e s  M u s i k s k o l e ,  S t a l d g a d e  2 9 ,  1 6 9 9  K ø b e n h a v n  V .  

 
Bestyrelsesmøde mandag den 14. november 2022 kl. 19.15 - 21.00 på Musikskolen,  
Afbud fra Christine Boren, Bertram Seistrup og Jonas Bjørn Jensen 
Nyvalgte til bestyrelsen før mødet er: Laura Ramberg-forældre, Johannes Røigaard Hvidemose-
elevrepræsentant.  

Referat 
1. Dagsorden blev godkendt 

- Referat fra bestyrelsesmødet d. 7. september 2022 blev godkendt.  
 

2. Økonomi. Orientering om budget 2022 per 31/10: 
a. Der forventes en mindreudgift på Musikskolen på ca. 500.000, - kr., hvilket 

svarer til det overførte beløb fra Regnskab 2021.  
b. Det forventes at MGK regnskabet for 2022 går i 0, altså hverken en mer- eller 

mindreudgift. MGK har dog fortsat en ubalance fra tidligere år på knap 
500.000,- kr.  

c. Prognoser vedrørende budget er planlagt lavet per ¼, 1/7, 1/9 samt 1/11.  
   

3. Halmtorvet 17, MUVE-projektet. Orientering om at projektet ikke blev stemt 
igennem i Kultur- og Fritidsforvaltningen, men at der var interesse for at se om der 
kunne findes andre passende steder, at etablere den gode ide.  

 
4. Synlighed. Der blev orienteret om at Musikskolen går i gang med at lave en strategi 

for hvordan den bliver mere synlig og kommunikerer via de rette kanaler til dets 
brugere.  

a. Ny Hjemmeside er ved at blive lavet. For MGK er den klar 1/12 og for 
musikskolen senest 1/4 2023.  

b. Sociale Medier. Musikskolen forsøger sig forsøgsvist på TIK TOK. Et 
samarbejde som er startet op af Musik & Ungdom.  

c. Der overvejes også hvordan et nyt trykt Program bør se ud. Ønske fra 
bestyrelse om, at privatskoler i kommunen også bliver orienteret om en ny 
sæson.  

 
5. Strategi og vision, videre proces.  

a. Jens orienterede om grundtankerne bag og hvor i processen den er.  
b. Bestyrelsen gav Jens mandat til at gå videre med processen og foreligge de 

politiske henvendelser 2-3 forskellige pilotprojekter på en 2-4 forskellige 
skoler for næste skoleår samt et forslag til budget. Dette sker sideløbende 
med en overordnet visions- og strategiproces for hele musikskolen.  

c. Der blev opfordret til en opmærksomhed på, at udviklingen ikke bliver på 
bekostning af de velfungerende eksisterende aktiviteter.  

 
6. Korte orienteringspunkter fra leder nåede vi ikke, og er udsat til kommende møde.  


